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متن پرسش

سلام عرض میکنم خدمت استاد عزیزمان: در رابطه با پاسخ به سوال 30219 سوالی برایم پیش امد

استاد. اینکه فرمودین محذورات آقای قالیباف، این چه نوع محذوراتی است؟ نکته دوم فرمودین نباید

انتظار داشت آقای قالیباف حاج قاسم باشد، چرا؟ مگر نه اینکه مسئولین ما باید جلوه ایی از مکتب

حاج قاسم در مسئولیت خودشان باشند؟ از طرفی آقای قالیباف که از صمیمی ترین رفیق های حاج

قاسم بود و این انتظار است که ایشون به تاسی از رفیق عزیزشان در مسئولیت خود انجام وظیفه

کنند؟ کما اینکه بنده معتقد هستم ایشون اینطور هستند. اما سوالم در همان وجه اول که متوجه

نشدم چرا نباید انتظار داشت؟

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: مسئولیتها یک زاویه و یک افق ندارند تا طرف به راحتی بتواند

آرمانهایش را صورت عمل ببخشد. باید حوصله به خرج داد و عجله نکرد. موفق باشید


